
Protokół nr 13/XIII/07
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 28 listopada 2007r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia –   10.00
Godzina zakończenia -   12.35

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji Rady. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych, zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 21  radnych, co 
stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista obecności - zał. nr 1)

Ad. 2. Przyjęcie protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy radni mają uwagi do sporządzonego protokołu z XII sesji Rady 
Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XII sesji Rady.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” 
przyjęła protokół z XII sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wraz  z  Burmistrzem  Miasta  pogratulowali  p.  Monice  Wielichowskiej 
wyboru na Posła RP.

Pani Monika Wielichowska – podziękowała za zaproszenie na sesję Rady Miejskiej. W Sejmie zapisała się 
do dwóch Komisji : ds. infrastruktury oraz ds. kultury i środków przekazu. Została także Sekretarzem Sejmu 
co jest wielkim wyróżnieniem, przy expose Premiera miała okazję zasiadać przy Prezydium Sejmu. Dziękuje 
także za pomoc przy przygotowaniu biura poselskiego, które będzie miało swoją siedzibę w Nowej Rudzie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wraz  z  Burmistrzem  Miasta  wręczyli  list  gratulacyjny  p.  Robertowi 
Wypychowi za wybitne osiągnięcia we fryzjerstwie.

Pan Robert Wypych – podziękował za zaproszenie na sesję. Obiecuje godnie reprezentować miasto Nowa 
Ruda. 

Proponowany porządek obrad:
3.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta  z realizacji  uchwał oraz prac  w okresie  międzysesyjnym od dnia  6 
października do 16 listopada 2007r. 
4. Podjęcie uchwał :

a) zmieniająca Uchwałę nr 234/XXVIII/05 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 26 stycznia 2005r. 
w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 
2005 – 2008.

b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2007. 
c) zmieniająca  Uchwałę Nr  66/VIII/07 Rady Miejskiej  w Nowej  Rudzie z  dnia  30 maja 2007r.  w 

sprawie przyjęcia programu pomocy udzielanej przedsiębiorcom na terenie miasta Nowa Ruda w 
ramach wyłączeń grupowych - inwestycje 

d) w sprawie stawek podatku od nieruchomości 
e) w sprawie określenia wzorów formularzy składanych przez podatników podatku rolnego, leśnego i 

od nieruchomości 
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f) w sprawie stawek podatku od środków transportowych
g) w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej stawek podatku od posiadania psów 
h) zmieniająca uchwałę Nr 166/XXII/04 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 30 czerwca 2004r. w 

sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Nowa Ruda. 
i) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  stanowiących własność Gminy Miejskiej 

Nowa Ruda
j) zmieniająca uchwałę Nr 102/XIII/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 26 listopada 2003r. w 

sprawie  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania  nieruchomości  oraz  ich  wydzierżawiania  lub 
wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata 

k) w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda 
l) zmieniająca Uchwałę Nr 85/XI/07 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 12 września 2007r. w 

sprawie  zawarcia  porozumienia  międzygminnego z  Gminą Nowa Ruda dotyczącego przewozów 
uczniów  niepełnosprawnych 

m) w  sprawie  współdziałania  z  Gminą  Nowa  Ruda  w  celu  wspólnego  prowadzenia  Miejsko  – 
Gminnego Punktu Konsultacyjno – Interwencyjnego “Pierwszy Kontakt”  

n) w  sprawie  współdziałania  z  Gminą  Nowa  Ruda  w  celu  wspólnego  prowadzenia  Miejsko  – 
Gminnego Centrum Informacji Turystycznej 

o) w sprawie Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2008 roku 
p) w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008 
q) zmieniająca Uchwałę Nr 84/XI/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 24 września 2003r. w 

sprawie  określenia  czasu  pracy  placówek  handlu  detalicznego,  zakładów  gastronomicznych   i 
zakładów usługowych dla ludności na terenie miasta Nowa Ruda 

r) w  sprawie  określenia  liczby  przeznaczonych  do  wydania  w  roku  2008  nowych  licencji  na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda 

5. Odpowiedzi na interpelacje.
6. Interpelacje radnych.
7. Zapytania radnych. 
8. Sprawy różne.
 9. Zakończenie obrad.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 6 października do dnia 16 listopada 2007r. (sprawozdanie – zał. nr 2 do protokołu)

Radny Janusz Staniocha – w części realizacji uchwał Rady Miejskiej :  Uchwała Nr 88/XII/07 w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  realizację  projektu  pod  nazwą  „Wspólny  system  gospodarki  odpadami  dla  
Międzygminnego Związku Celowego z siedzibą  w Kłodzku”  - jakie gminy przystąpiły do Związku?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – w przyszłym tygodniu 5 grudnia br. odbędzie się Zgromadzenie 
Związku  na  którym  będą  podejmowane  uchwały  w  sprawie  realizacji  projektu.  Myśli,  że  na  tym 
Zgromadzeniu  dowiemy  się  jakie  jest  stanowisko  gmin  w  zakresie  przystąpienia  i  realizacji  projektu 
wspólnego składowiska odpadów w Ścinawce Dolnej.

Radny Tomasz Kuczaj – w części V dot. rozwoju i promocji miasta pkt. 1 Przygotowanie i przeprowadzenie 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie pn. Modernizacja oświetlenia sali sportowej w 
hali sportowej w Nowej Rudzie – Etap I [..] - oświetlenie nie ma obudowy, która chroniłaby przed uderzeniem 
piłki. Czy te lampy są odpowiednie do wykorzystania w halach sportowych?

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  wymiana  oświetlenia  na  hali  sportowej  w  Słupcu  była 
wykonywana  na  podstawie  projektu  technicznego  sporządzonego  przez  projektanta.  Oprawy,  które 
zastosowano na hali sportowej są zgodne z przygotowaną dokumentacją techniczną, w związku z tym sądzi, 
że warunki techniczne i specyfika obiektu jest zgodna z oprawami i przeznaczeniem. Natężenie oświetlenia i 
obudowa powinna odpowiadać wymogom obiektów sportowych. 

Radny Janusz Staniocha – w części I pkt. 1  Wydanie [..] 2 postanowień w sprawie potrzeby sporządzenia  
raportu o oddziaływaniu na środowisko i ustalenia jego zakresu   [...] - czego to dotyczy?
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Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – jedno postanowienie dotyczy budowy 
podziemnego zbiornika  gazu  przy  stacji  paliw na  ul.  Niepodległości,  a  drugie  dotyczy  firmy  Eurocorn 
(rurociąg). 

Radny Piotr Wróbel – w części V w zakresie promocji miasta została przygotowana informacja do RPO w 
sprawie inwestycji planowanej do realizacji – prosi o przedstawienie jakie inwestycje zostały tam ujęte.

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  jest  to  projekt  związany  z  rewitalizacją  miasta,  z  budową 
przedszkola  w  dzielnicy  Słupiec,  z  budową  boiska  wielofunkcyjnego  i  sali  gimnastycznej  przy  Szkole 
Podstawowej Nr 2. Ponadto projekty związane z zagospodarowaniem turystycznym gór (Góra Anny i Góra 
Wszystkich Świętych), projekt miasto zamierza skierować i aplikować w ramach europejskiej współpracy 
transgranicznej.

Radny Henryk Zimoch – w części IV pkt. 1 Trwa realizacja zadania pn. Przebudowa ulicy Piastów w Nowej 
Rudzie [..] oraz modernizacji ul. Fredry, Przechodniej – czy położony asfalt odpowiada standardom? Czy 
zostały zakończone prace związane z kanalizacją?

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji – odnośnie ul. Fredry zakończono i 
odebrano zadanie. Nawierzchnię jezdni odbierał zarządca drogi tj. Dolnośląska Służba Dróg i Kolei, podczas 
odbioru  stwierdzono  że  na  wiosnę  należy  poprawić  nawierzchnię  na  skrzyżowaniu  z  ul.  Sportową. 
Nawierzchnia  została  odebrana  jako  dobrej  jakości.  Odnośnie  ul.  Przechodniej  na  której  kładziona  jest 
nawierzchnia  asfaltowa  -  może  budzić  wątpliwość  jej  jakość,  gdyż  nie  jest  to  nawierzchnia  gładka, 
zastosowano  inny  rodzaj  nawierzchni  z  nieporównywalnie  większą  trwałością  i  odpornością  na 
zniekształcenia. Odbiór prac – ul. Fredry odebrano całość inwestycji, ul. Przechodnia i ul. Piastów zgodnie z 
podpisanym  aneksem  termin  zakończenia  robót  10.12.2007r.  -  nie  ma  zagrożeń  by  terminy  te  zostały 
przekroczone.  Odnośnie  zadań realizowanych w ramach ZPORR dot.  kanalizacji  –  7  z  9  zadań zostało 
odebranych. Realizacja zadań w procedurze „projektuj- wybuduj” wykonywane są przez WINSAN – termin 
zakończenia prac - koniec listopada. 

Radny Henryk Zimoch – WINSAN wykonując swoje zadania przejeżdża ciężkim sprzętem przez posiadłości 
prywatne pozostawiając teren w bardzo złym stanie – kiedy zostanie to poprawione?

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji -  wykonane roboty są zgłaszane do 
przeglądu  technicznego,  podczas  których  zgłaszane  są  usterki,  muszą  one  być  usunięte  w  określonym 
terminie,  w innym przypadku nie  będzie  odbioru końcowego.  Wykonawca jest  zobowiązany przedłożyć 
protokoły odbioru zarówno odtworzenia nawierzchni jak i przywrócenia oznakowania drogowego. Również 
do protokołu odbioru końcowego wykonawca zobowiązany jest przedstawić protokoły odbioru użytkowania 
terenu,  jeżeli  warunki zewnętrzne uniemożliwiają uporządkowanie w 100% terenu, w protokole odbioru 
końcowego zostanie  wytyczony realny termin jego poprawy.  Nadzór  inwestorski  wraz z  zamawiającym 
odbierają prace stwierdzając czy usterka została usunięta. 

Rada Miejska 21 głosami „za”
przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 6 października do 16 listopada 2007r. 

Ad. 4. Podjęcie uchwał :

a) zmieniająca uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.
 
Pan Tomasz Kiliński – zmiana uchwały dotyczy dodania nowego zadania pn. Budowa hali sportowej i boiska 
wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 w celu przygotowania dokumentów i ubiegania się o środki 
finansowe w ramach ZPORR o dofinansowanie tego zadania. 
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Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 100/XIII/07

zmieniającą uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

b) w sprawie w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – zmiana projektu uchwały w dniu dzisiejszym dotyczy :
 12 tys zł jako zwiększenie dotacji dla MOK jako wkład własny wniosku (nagłośnienie MOK)
 10,5tys dot. remontu instalacji c.o. w budynku przy ul. Sportowej 1; 
 zmiany środków w Szkoły Podstawowej 7 dot. zakupu okien, montaż we własnym zakresie.

Radny Krzysztof Richter – odnośnie wymiany okien w Szkole Podstawowej Nr 7 – jaki byłby koszt, gdyby 
montaż wykonała firma która dostarczy okna? 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 7 zwróciła się z wnioskiem, by 
montaż wymiany okien wykonany został przez pracowników szkoły, więc mam nadzieję,  że pracownicy 
szkoły w sposób fachowy dokonają tej wymiany. Nie jest w stanie powiedzieć jaką gwarancję da firma która 
dostarczy te okna.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 101/XIII/07

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2007r.

c)  zmieniająca  uchwałę  Nr  66/VIII/07  w  sprawie  przyjęcia  programu  pomocy  udzielanej 
przedsiębiorcom na terenie miasta Nowa Ruda w ramach wyłączeń grupowych – inwestycje.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr 66/VIII/07 w sprawie przyjęcia programu pomocy udzielanej przedsiębiorcom na 
terenie miasta Nowa Ruda w ramach wyłączeń grupowych – inwestycje. 

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – program pomocy został przekazany do UOKIK w celu uzyskania opinii. 
Opinia  Prezesa  UOKIK  jest  pozytywna  jednocześnie  wskazano  propozycje  zmian  w  celu  zapewnienia 
zgodności  postanowień  uchwały  ze  wspólnym  rynkiem  dlatego  został  przedłożony  projekt  uchwały 
zmieniającej.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.
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Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 66/VIII/07 w sprawie przyjęcia programu pomocy udzielanej przedsiębiorcom na 
terenie miasta Nowa Ruda w ramach wyłączeń grupowych – inwestycje.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 102/XIII/07

zmieniającą uchwałę Nr 66/VIII/07 w sprawie przyjęcia programu pomocy udzielanej przedsiębiorcom na 
terenie miasta Nowa Ruda w ramach wyłączeń grupowych – inwestycje

d) w sprawie stawek podatku od nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie stawek podatku od nieruchomości.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – stawki podatku od nieruchomości nie były zmieniane od 2004 roku. 
Pewne stawki nie ulegają zmianie, pewne są podwyższone – skala podwyżki nie jest duża np. 0,2gr grunty 
pozostałe. Przedstawione w projekcie stawki nie są stawkami maksymalnymi zapisanymi w ustawie.

Radny Janusz Staniocha – prosi o uzasadnienie dlaczego nie jest to podwyżka proporcjonalna ?

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – zmiana nie została wprowadzona np. od budynków lub ich części zajętych 
na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym bo zmiana 
nie będzie miała dużego wpływu na budżet miasta w 2008r. Zmianie uległy m.in. stawki  od powierzchni 
gruntów; budynków mieszkalnych lub ich  części, tam gdzie jest najwięcej podatników i skutek w budżecie 
będzie większy.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie stawek podatku od nieruchomości.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 103/XIII/07

w sprawie stawek podatku od nieruchomości.

e) w sprawie określenia wzorów formularzy składanych przez podatników podatku rolnego, leśnego i 
od nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały   w 
sprawie  określenia  wzorów  formularzy  składanych  przez  podatników  podatku  rolnego,  leśnego  i  od 
nieruchomości.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – Rada określa wzory formularzy składanych przez podatników, które 
powinny  zostać  znowelizowane  pod  względem  podstawy  prawnej  oraz  drobnych  zmian  ułatwiających 
prowadzenie ewidencji podatkowej.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  określenia  wzorów  formularzy  składanych  przez  podatników  podatku  rolnego,  leśnego  i  od 
nieruchomości.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 104/XIII/07

w sprawie określenia wzorów formularzy składanych przez podatników podatku rolnego, leśnego i od 
nieruchomości.

f) w sprawie stawek podatku od środków transportowych

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie stawek podatku od środków transportowych.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – zaszła konieczność zmiany tej uchwały, gdyż stawki nie uległy zmianie 
od 2004 roku.  Może się okazać,  że miasto określiło  stawkę,  która  obecnie jest  mniejsza od minimalnej 
wprowadzonej  ustawą.  Kolejna  zmiana  dotyczy  rocznika  produkcji  środków  transportu  różnicuje  to 
opodatkowanie pojazdów tj. do 2003r. i od 2004r.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Radny Janusz Staniocha – w poprzedniej uchwale była kwota (1.110) była wyższa niż teraz zaproponowana 
w projekcie uchwały (1.100)– prosi o wyjaśnienie.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – zmiana wynika z tego, że ta stawka maksymalnie w 2008roku może 
wynieść 1.100zł, więc musimy ją zmniejszyć.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie stawek podatku od środków transportowych.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 105/XIII/07

w sprawie stawek podatku od środków transportowych.

g) w sprawie  uchylenia uchwały dotyczącej stawek podatku od posiadania psów.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie uchylenia uchwały dotyczącej stawek podatku od posiadania psów.

Pan Jan  Szeląg  –  Skarbnik  Miasta  –  projekt  uchwały  jest  wynikiem nowelizacji  ustawy o  podatkach  i 
opłatach lokalnych, która  znosi z dniem 1 stycznia 2008r. podatek od posiadania psów. 

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  uchylenia uchwały dotyczącej stawek podatku od posiadania psów.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 106/XIII/07

w sprawie  uchylenia uchwały dotyczącej stawek podatku od posiadania psów.

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 20 min przerwy
po przerwie 
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h) zmieniający Uchwałę Nr 166/XXII/04 w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości i 
porządku na terenie miasta Nowa Ruda. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniającej Uchwałę Nr 166/XXII/04 w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta Nowa Ruda. 

Pani  Marzena  Wolińska  –  Zastępca  Burmistrza  Miasta  –  zmiana  spowodowana  jest  wzrostem  opłaty 
środowiskowej,  która  od  1  stycznia  2008r.  wzrasta  500krotnie.  Wywóz  odpadów komunalnych  wynosi 
obecnie 35zł, proponujemy 70zł brutto za 1m3. Jest to stawka bardzo podobna do stawek wprowadzanych w 
powiecie kłodzkim. W przeliczeniu na osobę jest 4.40,-zł  po podwyżce wyniesie ona 6.70,-zł brutto.  W 
przypadku nieczystości ciekłych 35zł podwyższamy do stawki 45zł, prosi o dokonanie poprawki do projektu 
uchwały gdzie widnieje kwota 60zł. Proponuje dopisanie w paragrafie 4 projektu uchwały zapisu „z mocą 
obowiązująca od 1 stycznia 2008r.”

Radny Piotr Wróbel -  Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały wraz z 
naniesieniem poprawek o którym wspomniała p. Wolińska.

Radny Bogusław Frącek – Komisja Zdrowia i Ekologii również pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały wraz z naniesionymi poprawkami.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zaproponowane poprawki do projektu uchwały tj. w 
paragrafie 1 w pkt. 2 45zł brutto za 1m3 nieczystości ciekłych” oraz w paragrafie 4 poprzez dodanie zapisu „z 
mocą obowiązująca od 1 stycznia 2008r.”

Rada Miejska 20 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania”
wprowadziła do projektu uchwały zaproponowane poprawki.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający Uchwałę Nr 166/XXII/04 w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta Nowa Ruda. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 107/XIII/07

zmieniającą Uchwałę Nr 166/XXII/04 w sprawie szczegółowych zasad utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta Nowa Ruda.

i) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej 
Nowa Ruda.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały   w 
sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – proponowana zamiana nieruchomości ma na celu stworzenie 
dogodniejszych warunków do zagospodarowania  terenów położonych w podstrefie  Nowa Ruda przy ul. 
Słupieckiej w Kompleksie nr 2. Zamiana nieruchomości nastąpi z dopłatą na rzecz WSSE „Invest – Park”. 
Prosi o poprawienie zapisu w uzasadnieniu do projektu uchwały gdyż błędnie wpisano Kompleks nr 3 – 
powinien być to Kompleks nr 2.  

Radny  Piotr  Wróbel  –  Komisja  Gospodarcza  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  po 
naniesieniu poprawki w uzasadnieniu o której wspomniał Burmistrz Miasta.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 108/XIII/07

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowa 
Ruda.

j)  zmieniający  uchwałę  Nr  102/XIII/03  w  sprawie  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 102/XIII/03 w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz 
ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata.

Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – zmiana uchwały wynika z nowelizacji 
ustawy  o  gospodarce  nieruchomościami  dot.  określenia  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej,  która 
obecnie nie może wynosić więcej niż 30% a w uchwale jest zapis 50%. 

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 102/XIII/03 w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz 
ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 109/XIII/07

zmieniająca uchwałę Nr 102/XIII/03 w sprawie zasad nabywania, zbywania i  obciążania nieruchomości 
oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata.

k) w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda.

Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – jest to ciąg dalszy procedury związanej ze 
zniesieniem nazw urzędowych części miasta Nowa Ruda.

Radny Bogusław Frącek- prosi o podanie liczby osób biorących udział w konsultacjach.

Pani Joanna Kołodziej – Naczelnik Wydz. Mienia Komunalnego – 89 osób wzięło udział w konsultacjach. 
Przedstawiła protokół z przeprowadzonych konsultacji. (załącznik nr 3 do protokołu)

Obrady sesji opuścił radny Andrzej Cyman,

Radny  Janusz  Staniocha  –  Komisja  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  pozytywnie  zaopiniowała 
powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za”   przy 2 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 110/XIII/07

w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie urzędowych nazw części Miasta Nowa Ruda.
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l)   zmieniająca uchwałę  Nr 85/XI/07 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z  Gminą 
Nowa Ruda dotyczącego przewozów uczniów niepełnosprawnych. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr 85/XI/07 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Nowa Ruda 
dotyczącego przewozów uczniów niepełnosprawnych. 

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – zmiana projektu uchwały związana jest z 
liczbą dzieci dowożonych do szkoły w Bożkowie oraz ze zmianą przewoźnika. 

Radny Arkadiusz Michalski – czy w projekcie uchwały zapis mówiący o tym, iż wchodzi ona w życie z 
dniem podjęcia z mocą 5 listopada br. jest zgodny ?

Pani Małgorzata Matusz – Radca Prawny – jest to zgodne, porozumienie już funkcjonuje, dostosowujemy 
stan prawny do stanu faktycznego.  

Radny Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający uchwałę Nr 85/XI/07 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Nowa Ruda 
dotyczącego przewozów uczniów niepełnosprawnych. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 16 głosami „za” przy 4 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 111/XIII/07

zmieniającą uchwałę Nr 85/XI/07 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Nowa Ruda 
dotyczącego przewozów uczniów niepełnosprawnych.

m) w sprawie współdziałania z Gminą Nowa Ruda w celu wspólnego prowadzenia Miejsko-Gminnego 
Punktu Konsultacyjno-Interwencyjnego „Pierwszy Kontakt”.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały   w 
sprawie współdziałania z Gminą Nowa Ruda w celu wspólnego prowadzenia Miejsko-Gminnego Punktu 
Konsultacyjno-Interwencyjnego „Pierwszy Kontakt”.

Pan  Leszek  Wójcik  – Naczelnik  Wydz.  Infrastruktury Społecznej  –  przedstawiony projekt  uchwały  jest 
tożsamy z uchwałą podjętą przez Gminę Nowa Ruda w dniu 12 września br. By prowadzić taki punkt gminy 
muszą podjąć uchwały i podpisać stosowne porozumienie.

Pan Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie współdziałania z Gminą Nowa Ruda w celu wspólnego prowadzenia Miejsko-Gminnego Punktu 
Konsultacyjno-Interwencyjnego „Pierwszy Kontakt”.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 112/XIII/07

w sprawie współdziałania z Gminą Nowa Ruda w celu wspólnego prowadzenia Miejsko-Gminnego Punktu 
Konsultacyjno-Interwencyjnego „Pierwszy Kontakt”.
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n) w sprawie współdziałania z Gminą Nowa Ruda w celu wspólnego prowadzenia Miejsko-Gminnego 
Centrum Informacji Turystycznej.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie współdziałania z Gminą Nowa Ruda w celu wspólnego prowadzenia Miejsko-Gminnego Centrum 
Informacji Turystycznej.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – Centrum Informacji Turystycznej istnieje 
w  budynku  przy  ul.  Rynek  11  z   chwilą  podjęcia  uchwały  będzie  jedno  źródło  finansowania,  zadanie 
prowadzone jest przez MOK.

Pan Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie współdziałania z Gminą Nowa Ruda w celu wspólnego prowadzenia Miejsko-Gminnego Centrum 
Informacji Turystycznej.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 113/XIII/07

w sprawie współdziałania z Gminą Nowa Ruda w celu wspólnego prowadzenia Miejsko-Gminnego Centrum 
Informacji Turystycznej.

o) w sprawie Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2008r.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2008r.

Pan  Leszek Wójcik  –  Naczelnik  Wydz.  Infrastruktury Społecznej  –  Rada jest  zobligowana  do  podjęcia 
uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi corocznie, zgodnie z ustawą o 
działalności  pożytku  publicznego i  o  wolontariacie.  Zapisane kwoty mają  odzwierciedlenie  w projekcie 
budżetu na 2007r.

Radny Janusz Staniocha – w finansowaniu programu są określone wydatki w kwocie głównej 316tys. w pkt. 
5  inne określone w uchwale budżetowej miasta nie określono kwoty więc po co ten punkt?  Z  przedmiotu 
współpracy w  pkt.  1  jest  pielęgnowanie  tradycji  i  patriotyzmu –  gdzie  jest  odniesienie  tego  punktu  w 
propozycji wydatków?

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – trudno na dzień dzisiejszy przewidzieć 
wszelkiego  rodzaju  inicjatywy  jakie  mogą  wnieść  organizacje  pozarządowe  w  roku  przyszłym. 
Pozostawiamy  pewną  'furtkę'  w  zapisie  inne  określone  w  uchwale  budżetowej  miasta, jeżeli  zaistnieje 
konieczność zmiany tej uchwały np. na wydatkowanie środków o których wspomniał radny wprowadzi się 
zmianę do budżetu miasta.

Powrócił radny Andrzej Cyman.

Radny Tomasz Kuczaj - Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2008r.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 114/XIII/07

w sprawie  Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2008r.

p)  w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydz. Infrastruktury Społecznej – projekt uchwały jest mniej więcej na tym 
samym poziomie jak ten z bieżącego roku tj. około 390tys. Na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze wykonania 
programu za 2007rok ale zawsze środki które pozostaną zostają przepisane do preliminarza na rok następny. 
 
Radny Tomasz Kuczaj  –  projekt  uchwały jest  troszkę inny od obecnie obowiązującego,  większy nacisk 
skierowany jest na przeszkolenie osób w zakresie przeciwdziałania patologiom. Jest to zasadne i słuszne ale 
ogranicza  w  pewien  sposób  wydatkowanie  tych  środków.  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie 
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 115/XIII/07

w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2008.

q) zmieniająca uchwałę Nr 84/XI/03 w sprawie określenia czasu pracy placówek handlu detalicznego, 
zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla ludności na terenie miasta Nowa Ruda.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu  uchwały 
zmieniający  uchwałę  Nr  84/XL/03  w  sprawie  określenia  czasu  pracy  placówek  handlu  detalicznego, 
zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla ludności na terenie miasta Nowa Ruda.

Radny Janusz  Staniocha –  projekt  uchwały zawiera  dwie  zmiany :  jedno dotyczy wykreślenia  wyrazu 
Komendy  a  druga  zmiana  związana  jest  z  wnioskami  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji 
dotyczącymi objazdów lokali tj. poprzez dodanie zapisu przekroczenie czasu pracy placówki lub zakładu poza 
godzinami określonymi w zezwoleniu Burmistrza, chodzi o zdyscyplinowanie właścicieli lokali do zachowania 
czasu  pracy.  Wielokrotnie  wynikało  z  objazdów Komisji  że  te  czasy  pracy  nie  są  przestrzegane,  były 
nakładane mandaty przez Straż Miejską, wnioskiem Komisji  jest  zdyscyplinowanie właścicieli  lokali  do 
przestrzegania czasu pracy.   

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  przede  wszystkim  zmiana  ma  na  celu  ułatwienie  pracy 
właścicielom  prowadzącym  działalność  w  godzinach  nocnych,  te  zezwolenia  będą  wydawane  na  czas 
nieokreślony  aby  ci  przedsiębiorcy  nie  musieli  co  kilka  miesięcy  występować  z  pełną  dokumentacją  o 
uzyskanie kolejnych zgód na prowadzenie działalności po godz. 22. Wprowadzony zapis będzie dotyczył 
tych osób, które nie przestrzegają godzin otwarcia lokali, zgodnie z uzyskanym zezwoleniem.  
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Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniający  uchwałę  Nr  84/XI/03  w  sprawie  określenia  czasu  pracy  placówek  handlu  detalicznego, 
zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla ludności na terenie miasta Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 116/XIII/07

zmieniającą  uchwałę  Nr  84/XI/03  w  sprawie  określenia  czasu  pracy  placówek  handlu  detalicznego,  
zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla ludności na terenie miasta Nowa Ruda.”

r) w  sprawie  określenia  liczby  przeznaczonych  do  wydania  w  roku  2008  nowych  licencji  na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały  w 
sprawie  określenia  liczby  przeznaczonych  do  wydania  w  roku  2008  nowych  licencji  na  wykonywanie 
transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  projekt  uchwały  zakłada  wydanie  dwóch  licencji  na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką w 2008 roku.

Radny  Janusz  Staniocha  –  Komisja  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  pozytywnie  zaopiniowała 
powyższy projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  określenia  liczby  przeznaczonych  do  wydania  w  roku  2008  nowych  licencji  na  wykonywanie 
transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 117/XIII/07

w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania w roku 2008 nowych licencji na wykonywanie  
transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Ad. 5. Odpowiedzi na interpelacje.

Radna Regina Wałęsa – otrzymała odpowiedzi na interpelacje, jest usatysfakcjonowana i czeka na dalszy 
przebieg sprawy.

Ad. 6. Interpelacje radnych.

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 7. Zapytania radnych. 

Radny Tomasz Kuczaj - protestuje  przeciwko wyprowadzaniu psów przez swoich właścicieli na obiektach 
CTS sp. z o.o.  Na tych obiektach odbywają się codzienni treningi dzieci młodzieży a zanieczyszczenia 
pozostawiane przez czworonogi nie są przez nikogo sprzątane. 

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  przekaże  uwagę  radnego  Prezesowi  Centrum Turystyczno-
Sportowego.

Radny Henryk Zimoch – oświetlenie na ul. Jawornik zostało wykreślone z projektu budżetu miasta, prosi o 
konkretną odpowiedź na piśmie.

Pan  Tomasz Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  nie  ujęto tego  zadania  na  rok 2008,  projekt  budżetu  został 
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przekazany Radzie Miejskiej 15 listopada i trwają nad nim prace. Zaproponowaliśmy realizację takich a nie 
innych zadań w ramach tego budżetu uznając inne zadania za bardziej istotne i pilne do wykonania w roku 
2008 niż to o którym mówił radny. Ostatecznie gdy Rada uchwali budżet na rok 2008, mam nadzieję, że w 
grudniu br., nad którym poszczególne komisje pracują to dopiero wtedy będzie można mówić co w tym 
budżecie się znalazło a co nie i jakie są tego przyczyny. My nie zaproponowaliśmy do realizacji tego zadania 
ponieważ możliwości realizacji wielu zadań, nie tylko tego, są ograniczone. Co roku w każdym budżecie 
stajemy przed dylematami że niektóre zadania nie jesteśmy w stanie  zrealizować bądź nie w takim zakresie 
jakbyśmy sobie życzyli. 

Radny  Andrzej  Behan  –  czy  jest  możliwe  załatanie  ul.  Kasztanowej  przed  wykonaniem  generalnego 
remontu?

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydz. Infrastruktury i Inwestycji – obecnie na ul. Kasztanowej trwa 
wymiana  sieci  wodociągowej  stąd  też  jest  natężenie  uwag  mieszkańców  co  do  stanu  nawierzchni.  Po 
wykonaniu robót budowlanych wykonawca jest zobowiązany do naprawienia nawierzchni tłuczniowej. Na 
przyszły rok jest tam przewidywany tylko remont nawierzchni tłuczniowej bez inwestycji polegającej na 
wykonaniu nawierzchni polepszonej.

Ad. 8. Sprawy różne.

Radny Piotr Wróbel – informuje, że 5 grudnia br. odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji Gospodarczej z 
Komisją  Spraw Społecznych,  tematem będzie omówienia sytuacji  finansowej Wyższej  Szkoły Biznesu i 
Sportu oraz inwestycje miejskie. Zaprasza wszystkich zainteresowanych radnych, posiedzenie odbędzie się 
od godz. 16.00. 

Radny Arkadiusz Michalski – prosi o informacje nt. sytuacji noworudzkiego szpitala, w tym informacje nt. 
oddziału dziecięcego.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – w poniedziałek Przewodniczący Komisji  Zdrowia i  Ekologii 
organizuje  posiedzenie,  które  odbędzie  się  na  terenie  szpitala  w Nowej  Rudzie,  osobami  zaproszonymi 
będzie  Starosta  oraz  dyrektor  SP ZOZ  Kłodzko.  Obecnie  został  skierowany  do  zaopiniowania  projekt 
związany  z  restrukturyzacją  służby  zdrowia  na  terenie  powiatu  kłodzkiego,  w  tym  projekcie  oddział 
dziecięcy jest wpisany w działalność SP ZOZ Kłodzko w ilości 12łóźek. 

Radny Bogusław Frącek – my jako Rada Miejska chcielibyśmy pomóc oddziałowi dziecięcemu, padła już 
taka propozycja by wspomóc finansowo szpital w części ewentualnego remontu budynku w którym znajduje 
się  oddział  dziecięcy.  Z  tego  co  wiem  Wójt  Gminy  również  deklarował  pomoc.  Nie  mamy  na  dzień 
dzisiejszy ze strony dyrektora ZOZ żadnych konkretów. Niemniej w zapisach dotyczących restrukturyzacji 
nie było mowy o likwidacji tego oddziału, wcześniej była mowa o przenoszeniu tego oddziału do budynku 
głównego. Zaprasza na posiedzenie Komisji, która odbywa się o 14.30, ma nadzieję, że radni dowiedzą się 
więcej szczegółów.

Przewodniczący Rady Miejskiej – informuje, że planowane jest odbycie dwóch sesji w grudniu 19 i 28 na 
której prawdopodobnie tematem będzie uchwalanie budżetu na rok przyszły dlatego apeluje do radnych o 
pracę nad projektem budżetu. 

 Ad. 9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XIII 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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